

學校：中學
Schools : Secondary



銀獎
Silver Award



基督教宣道會宣基中學 Christian & Missionary Alliance Sun Kei Secondary School

學校致力營造綠色校園，設有環保飯堂及有機阡陌。學校在課程中向學生灌輸環境教育，並配以不同活動，例如捐贈食物予食物銀行、舉辦環保學會和種植比賽，藉以培育綠色新人類。

The school is dedicated to building a green campus, which includes an eco-friendly canteen and an organic farm. Our curriculum, which aims to nurture a new generation of green, is permeated with environmental education. Various activities are also organized for students, such as food donation to food banks, setting up of the Environmental Protection Society and organizing a planting competition.



學校在環保飯堂旁設置綠色屏風及歐陸小園圃，讓同學用膳時可以欣賞自然景緻。
The school has built a green screen and a small European garden path near the eco-friendly canteen. Students can enjoy the natural scenery while having lunch.



環保飯堂實施預場分飯，學生用膳後把餐具及廚餘放在不同收集點作重用回收。
The eco-friendly canteen adopts on-site meal portioning. Students put their cutleries and the food waste at different collection points after lunch for reuse/recycling.



「食物銀行」計劃鼓勵學生和家長捐贈乾糧，收集後送交聖潔各福群會，再轉贈給弱勢社群。
The 'Food Bank' Program encourages students and parents to donate dry food to the underprivileged through St. James Settlement.



綠色家長義工舉辦「有機蔬菜義賣」活動，籌款全數捐助卑坦會，以救濟東非饑饉危機。
Green parent volunteers ran the 'Organic Vegetables Charity Sale'. All proceeds went to Oxfam to mitigate the food crisis in East Africa.